
 

 

Ježíš na nás vždy čeká 

Ježíš právě udělal zázrak rozmnožení chlebů a ryb 

a nadšení lidé ho znovu hledají. 

Některé osoby ale nechápou, kdo Ježíš doopravdy je 

a začínají brblat a nevěřit v Něj. 
Ježíš jim připomíná, že Bůh ho poslal, aby pomáhal 

a odpouštěl všem, a aby nikoho neztratil. 

Zkušenost, kterou udělala Benta z Brazílie: Jedna 
z mých kamarádek mluvila přede mnou škaredě 
o jiné kamarádce.  Když jsem vešla do třídy, uviděla 

jsem tu holčičku, o které se nehezky mluvilo.  

Hned jsem se jí zeptala, jestli je pravda to, co jsem 

slyšela. Ona mi smutně odpověděla, že ne. 

Věděla jsem, že nemáme ztratit přátelství mezi námi 
a tak jsem je poprosila, aby se usmířily. Omluvily se 

a staly se z nich velké kamarádky.  

“Kdo ke mně přijde, toho jistě neodmítnu” (Jan 6,37) 
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